
3rd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

3^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

BILL 27

**AN ACT RESPECTING THE
COMMENCEMENT OF THE
REVENUE ADMINISTRATION ACT**

PROJET DE LOI

**LOI RELATIVE À L'ENTRÉE EN VIGUEUR
DE LA LOI SUR
L'ADMINISTRATION DU REVENU**

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

MAY 15 1985

HON. J.B.M. BAXTER, Q.C.

L'HON. J.B.M. BAXTER, C.R.

**An Act Respecting the Commencement of the
Revenue Administration Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 In this Act

“*Revenue Administration Act*” means the *Revenue Administration Act*, chapter R-10.22 of the Acts of New Brunswick, 1983.

2(1) The *Revenue Administration Act* shall be deemed for all purposes to have come into force on October 1, 1984.

2(2) Without limiting the generality of subsection (1), the validity of everything done in accordance with the terms of the *Revenue Administration Act* prior to the coming into force of the this Act is hereby ratified and confirmed.

3 This Act shall not be taken as providing any indication that the *Revenue Administration Act* did not come into force on October 1, 1984.

**Loi relative à l'entrée en vigueur de la
Loi sur l'administration du revenu**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 Dans la présente loi

«*Loi sur l'administration du revenu*» désigne la *Loi sur l'administration du revenu*, chapitre R-10.22 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1983.

2(1) La *Loi sur l'administration du revenu* est réputée à toutes fins être entrée en vigueur le 1^{er} octobre 1984.

2(2) Sans restreindre la portée générale du paragraphe (1), la validité de tout acte posé conformément aux termes de la *Loi sur l'administration du revenu* avant l'entrée en vigueur de la présente loi est ratifiée et confirmée.

3 Rien dans la présente loi ne doit s'interpréter comme signifiant que la *Loi sur l'administration du revenu* n'est pas entrée en vigueur le 1^{er} octobre 1984.

3rd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

BILL

**AN ACT RESPECTING THE
COMMENCEMENT OF THE
REVENUE ADMINISTRATION ACT**

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

HON. J.B.M. BAXTER, Q.C.

3^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

PROJET DE LOI

**LOI RELATIVE À L'ENTRÉE EN VIGUEUR
DE LA LOI SUR
L'ADMINISTRATION DU REVENU**

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

L'HON. J.B.M. BAXTER, C.R.
